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Tilstede 8A Dag-Tore
8B Stine Mari
8C Ine Vasshus
8D Christina Westre
9A Morten Andre
9B -
9C Linn Kyllingstad
9D Bente Birkedal
10A - (Ine Vasshus)
10B Hafif Billa
10C Elisabeth Schoopp

Saker
1

Konstituering av nytt FAU

Leder: Bente Birkedal 9D
Nestleder: Stine Mari 8B
Sekretær: Ine Vasshus 8C
Kasserer: Dag-Tore 8A

SU: Bente og Stine Mari

9C mangler vara

2 Datoer OK

3 Organisering ledelse
Hanne informerer om ledergruppen dette skoleåret. Foreløpig gjeldende
fram til nyttår.

Foredrag v/ Barnevakten
Hanne har hatt kontakt og fått kontaktperson for foredragene. Vi setter
opp to kvelder i uke 4 som foredragsholderen foreslår. Det er uvisst om
mediateket er stort nok, Hanne sjekker med administrasjonen på skolen
om synspunker angående det. Når lokalet er bestemt bestiller og
organiserer Hanne denne foreldrekvelden. Noen foreslår salg av kaker
og kaffe til inntekt for trinn eller evt til Lura IL som ble gjort på
foreldrekvelden i vår (med politiet) Kan det gjøres obligatorisk for
elevene? Ledelsen på skolen tar avgjørelse på det.

Mobilregler innført fullt ut høsten 2024.
Noen protester fra elever i begynnelsen, men bra nå. Personalet ser stor
endring i ungdommen etter at dette ble innført. Elevene er mer i
læringsmodus.

Vitnemålsutdeling blir i år torsdag 19.juni. Vi har et lite trinn i år, derfor
blir det gjennomført i bydelssalen. Vi drøftet om det skulle være enkel
servering, det får vi komme tilbake til.



Juleball
- Det neste FAU møtet har kun juleball som tema, både hoved og

vara stiller.
- Alle klasser stille med vakter denne kvelden, 6 vakter per klasse.

Kvelden er delt i tre
- Garderobesystem
- Lokalene er allerede bestilt; fredag 13.des.
- Hanne sender datoen ut på Transp.

Foreldreundersøkelsen
Dette står på udir:
Foreldreundersøkelsen i skole pauses inntil videre. I dialog med kommuner og

skoler har vi fått tilbakemeldinger om utfordringer med å bruke resultatene fra

undersøkelsen systematisk. Foreldre som har svart på undersøkelsen, har også gitt

oss tilbakemeldinger om svakheter ved undersøkelsen og trekker blant annet frem

manglende fokus på praktisk læring og uklarhet knyttet til undersøkelsens formål. I

tillegg har undersøkelsene lav svarprosent.

Summen av tilbakemeldinger gjør at vi inntil videre pauser gjennomføringen av

Foreldreundersøkelsen i skole. Vi vil i tiden fremover vurdere om undersøkelsen kan

revideres for å fungere bedre, eller om det er mer hensiktsmessig å innhente

foreldrestemmene på andre måter.

Økonomi
- Øremerkede midler til innkjøp av skolebøker. Lærerne jobber i

prosess for å velge ut fag. Per nå har vi bøker i samfunnsfag,
norsk og matematikk. I de resterende bøkene har vi digitale
bøker via Skolestudio.no

- Kommunen har søkt på vegne av alle skoler om midler til innkjøp
for å fremme mer praktisk og variert undervisning. Elevrådet og
de ansatte har her kommet med forslag. Etter avstemming er det
konkludert med at pengene skal brukes til nye instrumenter til
musikkinstrumenter og flere fiskestenger.

- Aktivitetsmillionen gikk igjen til 8.trinn. Lærerne er i prosess med
å finne kjekk relasjonsbyggende aktivitet for trinnet.

Skoleruta 2025-26
forskrift-om-skole-og-feriedager-2025-2026-i-sandnes-kommune.pdf
FAU skal få uttale seg om denne.

Foreldrearrangerte turer
Vi går gjennom skriv om dette fra skolesjefen. Rektor sender ut melding i
Transponder med anbefaling i tråd med dette.

4 Evt.
- utrygg skolevei nå pga veiarbeid

https://www.sandnes.kommune.no/globalassets/nytt-sidetre/horinger/forskrift-om-skole-og-feriedager-2025-2026-i-sandnes-kommune.pdf

